
V Libochovanech dne 27. dubna 2010 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Ten, kdo sleduje naše internetové stránky, již déle než čtrnáct dní ví, že jsme s jejich prezentací 

obsadili v celostátní soutěži skvělé 3. místo pro letošní rok. My všichni, co stránky tvoříme, jsme 

tomuto ocenění opravdu velice rádi. Vyhodnocení probíhalo v Eliščině sále kongresového centra 

ALDIS v Hradci Králové v první polovině dubna t.r., při příležitosti konference ISSS – internet ve státní 

správě a samosprávě. Budeme-li se o soutěžení zajímat i v příštím roce závisí na novém obsazení 

zastupitelských postů letos na podzim, tj. po komunálních volbách. 

  

V minulých dnech byla dodána a osazena herní sestava prvků na veřejné prostranství před panelovým 

domem. Z prvních reakcí usuzuji, že volba sestavy byla dobrá, dětem se líbí, maminky mají radost, že 

nemusejí podnikat výlet na hřiště do Řepnice. Ubezpečuji, že to není poslední herní prvek, přibude 

překlápěcí houpačka, tabule pro malíře a posledním prvkem zkusíme překvapit. Bude trochu dražší, 

tak nejprve spočítáme finance a rozhodneme, kdy jej nainstalujeme.  Ráda bych znala názor rodičů na 

ponechání či vybudování dopadové plochy pod herními prvky. Tráva skýtá přírodní ráz celého 

komplexu. Chybou je, že se tam líbí volně pobíhajícím psům, o nichž si majitelé myslí, že jejich 

miláčkové mohou všude. Když tam dáme písek, ten se líbí kočkám a jsme na tom stejně. Ty přelezou i 

případný plot, či plůtek. Ohraničit prostor pletivem by znamenalo jej v blízké budoucnosti měnit, 

protože jej budou všichni dětští uživatelé bojkotovat, přelézat jej a prohýbat. Dřevěný je třeba 

každoročně udržovat, metrů bychom naměřili na celé prostranství opravdu hodně. Tak se rodiče 

ukažte, jak se umíte rozhodnout. 

  

A ještě jedno slovo k rodičům. Herní sestava je určena pouze a výhradně pro D Ě T I !!!!!!! Zjistila 

jsem, že se na skluzavce vozí i hmotnostně nepřípustné matky!!!!! 

  

Svého psa nechte doma!!!!!!! 

  

V Řepnici jsme začali s opravou prasklé štítové zdi na Edenu. Bude třeba ji stáhnout táhlem. Zadarmo 

to také nebude. Potom vyměníme žumpu, stará je propustná, nefunkční. No a potom už bude na 

nových zastupitelích sehnat peníze na opravu sociálek a dalšího vnitřního vybavení. Doufám, že to 

zvládnou. 

  

Žádost o dotaci z MAS – Místní akční skupiny České středohoří – navzdory původnímu vyřazení 

hodnotitelskou komisí MAS (dali nás jako náhradníky) – nás komise SZIF v Ústí n.L. (Státní zemědělský 

intervenční fond) zařadila jako úspěšné žadatele a po doplnění některých drobných údajů byla naše 

žádost zařazena do hlavní skupiny žadatelů. Žádost bude dále rozpitvána na SFIF v Praze, koncem 

května se dozvíme, jak jsme dopadli. Tak snad se letos podaří dokončit klempířinu na kostele, aby do 



budovy nezatékalo. Dokončení celé opravy střešního pláště bude tedy na novém vedení obce. Třeba 

se podaří kostel i obléknout do nového. 

  

Pro turisty jsme připravili novou upomínku na jejich cestu do našeho regionu. Díky loňské akci našich 

nadšenců a opravě vyhlídky z Kalvárie na Porta Bohemica – Třech křížích, jsme mohli objednat 

„Turistickou vizitku“, kterou si návštěvníci tohoto místa mohou nalepit do svého turistického deníku. 

Na jiném místě našich webovek se můžete seznámit s tím, jak tato nálepka vypadá. Když si zadáte do 

vyhledávače „turistickydenik“, dozvíte se o celém projektu, který si mohou osvojit i ti, co nemají pěší 

turistiku příliš v lásce, všechno, co potřebujete. Přeji hodně úspěšných cest. 

  

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


